
 
 

Zápis č. 10/2023 
z řádného zasedání Akademického senátu Pedagogické fakulty UJEP 

 
Místo: CS502 
Datum a čas: 15. 11. 2023, 16:20 h 
 
 

1. Mgr. Barbora Lanková, Ph.D. 
2. Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D. 
3. doc. Mgr. Jaroslav Říčan, Ph.D.  
4. Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph.D. 
5. Mgr. Kateřina Šteklová, Ph.D. 
6. prof. akad. mal. Mgr. Martin Velíšek, 

Ph.D. 
 
 

7. Tereza Laliková  
8. Bc. Lucie Lebrušková  
9. Šimon Růžička 
10. Mgr. Lucie Zušťáková 

 
 
 

 
 

 
omluveni: 

1. Mgr. et Bc. Lukáš Círus, Ph.D  
2. Veronika Přibíková 
3. Kamila Drašarová 

 
 
Hosté:   
doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D. 
Mgr. Miroslav Hašek, Ph.D. 
PhDr. Ing. Ivan Bertl, Ph.D. 
 
 
Program: 

 
1. Vyhlášení přijímacího řízení v doktorských programech 
2. Vyhlášení přijímacího řízení v bakalářských a magisterských programech 
3. Čerpání rozpočtu za 3. čtvrtletí 
4. Žádost o rozpočtovou změnu - vypořádání nákladů za objekt Králova výšina za období 

07-12/2023 
5. Žádost o schválení výdaje z FRIMu PF – čistící stroje pro sportovní halu, 255.000,- 

Kč 
6. Informace o avizovaném čerpání významného objemu finančních prostředků - 

spoluúčast projekt RODOS 
7. Delegace zástupce PF do Rady vysokých škol 
8. Různé 

 
Schválení programu zasedání  
hlasování:  10 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
  



 
 
0. Autorizování zápisů z předchozích zasedání a hlasování per rollam + kontrola plnění 
usnesení AS PF UJEP 
 
Usnesení 0: 
AS PF UJEP schvaluje Zápis č. 09/2023 z řádného zasedání Akademického senátu 
Pedagogické fakulty UJEP, konaného dne 18. 10. 2023 v předložené verzi. 
 
hlasování:   10 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
Kontrola usnesení AS PF UJEP 
Z minulých usnesení AS PF UJEP nevyplývají žádné nesplněné úkoly. 
 
 
1. Vyhlášení přijímacího řízení v doktorských programech 
 

Děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. e) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých 
školách a o změně a doplnění dalších zákonů předkládá AS PF UJEP ke schválení 
Podmínky přijímacího řízení do doktorských studijních programů akreditovaných na PF 
UJEP pro akademický rok 2024/2025. 
 
Komentář: doc. Bláha – připravují se změny ve financování doktorských programů 
 
Diskuze: 
Dr. Pavlíková vznesla dotaz na elektronickou verzi přijímacího řízení  
Dr. Hašek – je to v gesci doc. Chytrého, je to jedním z jeho cílů 
 
Studijní komise - bez připomínek 
 

Usnesení 1: 
Akademický senát PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. e) zákona č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje Podmínky 
přijímacího řízení do doktorských studijních programů akreditovaných na PF UJEP pro 
akademický rok 2024/2025 v předloženém znění.  
 
hlasování:   10 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 
2. Vyhlášení přijímacího řízení v bakalářských a magisterských programech 
 

Děkan PF UJEP, v souladu s § 27 odst. 1 písm. e) dle zákona č. 111/1998 Sb., předkládá 
AS PF UJEP ke schválení Podmínky přijímacího řízení do bakalářských a magisterských 
programů na akademický rok 2024/2025. 
 
Komentář: doc. Bláha 
Studijní komise - bez připomínek 
 

 



 
 
Usnesení 2: 
Akademický senát PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. e) zákona č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje podmínky pro 
přijímací řízení do bakalářských a magisterských studijních programů na akademický rok 
2024/2025 v předloženém znění. 
 
hlasování:   10 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 
3. Čerpání rozpočtu za 3. čtvrtletí 

 
Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá 
Akademickému senátu PF UJEP ke schválení přehled čerpání Rozpočtu provozních 
prostředků PF UJEP k 30. 9. 2023.  
 
Komentář dr. Bertl: 

- shrnul specifika čerpání rozpočtu k 30. 9. 2023 
- čerpání OON u některých kateder (praxe) bude řešeno z kapitoly P 
- k 30.9.2023 optimální situace v čerpání rozpočtu 

 
Ekonomická komise – projednáno s dr. Bertlem, bez připomínek 
 
Diskuse: 
relativně vysoké výdaje v kapitole poštovné – řešení v nedohlednu; studijní odd. musí ze 
zákona posílat doporučeně studentům rozhodnutí o přijetí – vysoké poštovné, zatím nejde 
využít systém datových schránek, není sjednocen systém na jeho využití ani legislativa 
 
Usnesení 3: 
Akademický senát PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje čerpání 
Rozpočtu provozních prostředků PF UJEP k 30. 9. 2023 v předloženém znění. 
 
hlasování:   10 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 
4. Žádost o rozpočtovou změnu - vypořádání nákladů za objekt Králova výšina za 

období 07-12/2023 
 

Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. c) 
zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, 
předkládá Akademickému senátu PF UJEP ke schválení Žádost o rozpočtovou změnu – 
vypořádání nákladů za objekt Králova Výšina za období 07–12/2023 ve výši 526.000Kč. 

 
komentář dr. Bertl - jedná se o nutné výdaje, definované smluvně 
Vyjádření Ekonomické komise – bez připomínek 
 



 
Usnesení 4: 
Akademický senát PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje Žádost o 
rozpočtovou změnu – vypořádání nákladů za objekt Králova výšina za období 07–12/2023 
v předloženém znění, tj. ve výši 526.000Kč. 
 
hlasování:   10 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 
5. Žádost o schválení výdaje z FRIMu – čistící stroje pro sportovní halu, 255.000,- Kč 
 
Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá 
Akademickému senátu PF UJEP Žádost o schválení výdaje z FRIMu PF na zakoupení dvou 
speciálních čistících strojů pro sportovní halu ve výši 255.000 Kč vč. DPH. 
 
komentář dr. Bertl:  
PF musí udržovat vnitřní i vnější plochy 
staré stroje jsou na konci životnosti 
 
Vyjádření Ekonomické komise – bez připomínek 
 
Usnesení 5: 
Akademický senát PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje Žádost o 
schválení výdaje z FRIMu PF na zakoupení dvou speciálních čistících strojů pro sportovní 
halu v předloženém znění, tj. ve výši 255.000 Kč. 
 
hlasování:   10 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
6. Informace o avizovaném čerpání významného objemu finančních prostředků - 

spoluúčast projekt RODOS 
 
informace dr. Bertl: 
Projekt RODOS přinese UJEP cca 5 mil Kč užitých na provozní oblast, v případě  PF se bude 
jednat o finanční spoluúčast cca 250 tis. Kč. Projekt by měl začít 11/23. 
AS bere na vědomí 
 
 
7. Delegace zástupce PF do Rady vysokých škol 
 
Na základě informací předaných mailem 25.10. 2023 a 1. 11. 2023 je úkolem AS PF UJEP 
nominovat jednoho delegáta z řad akademických pracovníků za PF UJEP do Sněmu Rady 
vysokých škol pro nové funkční období od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2026. 
Akademičtí pracovníci PF UJEP byli vyzváni k předložení kandidatury emailem ze dne 27. 
10. 2023. Kandidáti vyjadřují svůj souhlas s nominací odevzdáním vyplněných delegačních 
lístků. Ve stanovené lhůtě odevzdal podklady ke kandidatuře jediný kandidát, PhDr. Ing. 
Martin Černý, MSc. 



 
 
Diskuse 
Dr.Svoboda doplnil informaci že za  UJEP jsou nominováni: doc. Balej, prof. Hrubá  
Doc. Bláha: Dr. Černý je vhodný kandidát, který v RVŠ aktivně působí od roku 2021 
 
Usnesení 6 
Akademický senát PF UJEP nominuje do Sněmu Rady vysokých škol pro nové funkční 
období, tj. od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2026, PhDr. Ing. Martina Černého MSc., proděkana pro 
studium, a předkládá jeho kandidaturu ke schválení Akademickému senátu UJEP. 
 
hlasování:   10 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 
8. Různé 
8.1  Výběrové řízení na využití 50baru 
https://www.pf.ujep.cz/cs/38137/vyberove-rizeni-na-vyuziti-50-baru 
Provozní požadavky: U nájemce předpokládáme příslušné odborné vzdělání a praxi zaměřené na gastronomii či 
obchod. Pronajímatel si vyhrazuje právo vyjádřit se ke skladbě sortimentu a k provozní době, nevybrat nájemce, 
popř. výběr opakovat. Předpokládáme, že provoz zařízení bude mimo jiné respektovat také specifika 
akademického prostředí. 
Realizace nájmu: Od 1. 1. 2024, příp. dle dohody. 
 
Diskuze: 
Doc. Říčan – vznesl dotaz, zda budou moct i po pronájmu pořádat akce studenti  
Dr. Bertl – s potenciálním nájemcem se dohodnou podmínky na duálním užívání 50 baru 
 Budovy jsou v majetku rektorátu, proto VŘ na pronájem vypisuje rektorát 
 
8.2 Rekonstrukce budovy kateder 
 
Aktuální informace podal dr. Bertl: 

Skončilo výběrové řízení - byly podány tři nabídky  
předání CN stavebníkovi proběhne v nejbližším možném termínu, předpokládané 
ukončení rekonstrukce 2025 

 
 
Příští řádné zasedání AS PF UJEP se koná ve středu 20. 12. 2023 v 15:00 h v místnosti  
CS 502. 
 
15. listopadu  2023 

Zapsala Ing. Zdenka Kubištová Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D.  
 


